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Beantwoording is openbaar/niet openbaar (doorhalen wat niet van toepassing is). 

 
Naam en fractie: Maaten Balzar – D66 

Datum indiening: 6 februari 2019 

Datum antwoord: 13 februari 2019 

Onderwerp: Bomenkap Brediuskwartier 

 
 
Inleiding 
Afgelopen maand zijn er in het Brediuskwartier een aantal zeer oude bomen gekapt. Het gaat hier om bomen van 
waarschijnlijk >100 jaar oud. Deze bomen zijn gezichtsbepalend voor de Bredius en vervullen ongetwijfeld een belangrijke rol 
in de biodiversiteit (o.a. voor eekhoorns en uilen) in de buurt. De onderstaande vragen gaan o.a. over twee zeer oude bomen 
(eiken?) op de burgemeester Jacoblaan en een oude boom op de Brediusweg. 
 
Vraag 1 
Wat was de reden van de kap? 
 
Antwoord 
De reden van de kap was dat de bomen niet meer veilig waren. 
Bomen kunnen visueel nog gezond lijken maar door aantastingen ondergronds of in de stamvoet vormen deze bomen 
uiteindelijk een gevaar. Deze bomen staan soms al vele jaren onder controle, soms meer dan 10 jaar voordat er uiteindelijk 
wordt gekozen om de boom te kappen. 
 
 
Vraag 2 
Ervan uitgaande dat ziekte de reden was voor de kap, waaraan leden deze bomen? En zijn er alternatieven voor kap 
overwogen? Wie is hiervoor geconsulteerd? 
 
Antwoord 
De Eik op de Burgemeester s Jacoblaan had een Dikrandtonderzwam en afstervingsverschijnselen.  
De Beuk op Brediusweg had een Reuzenzwam. Deze zwam geeft instabiliteit. Tevens was de kroon aan het afsterven.  
 
De bevindingen zijn gedaan door een inspecteur van Terra Nostra. Deze inspecteur is door de gemeente ingeschakeld voor de 
boom veiligheid controle en heeft aangegeven dat deze bomen gezien de veiligheidsrisico’s geveld moesten worden. Er 
wordt door de gemeente altijd gekeken of er alternatieven zijn voordat een boom geveld wordt. 
 
 
Vraag 3 
Wat is de gezondheid van de andere grote oude bomen langs de Burgemeester Jacoblaan en Brediusweg? Zijn er nog meer 
kapplannen in het Brediuskwartier t.a.v. bomen in de openbare ruimte?  
 
 
Antwoord 
Langs de Burgemeester s Jacoblaan staan 2 attentie bomen. Deze bomen worden jaarlijks visueel gecontroleerd in plaats van 
1 maal in de 4 jaar. Langs de Brediusweg staan 33 attentie bomen en 4 risico bomen. Bij risico bomen vindt jaarlijks een nader 
technisch onderzoek plaats. Voor het hele Brediuskwartier komt het inclusief de Brediusweg en Burgemeester s Jacoblaan op 
19 risico bomen en 47 attentie bomen. 
 
Vraag 4 
Het wordt algemeen aangenomen dat juist deze grote bomen een belangrijke rol in de biodiversiteit vervullen; bijv. uilen en 
eekhoorns komen veelvuldig voor in de grote bomen in het Brediuskwartier. Het takken- en bladerrijk hoog boven de grond is 
zeer belangrijk in combinatie met een bepaalde dichtheid van zulke grote bomen. Is de gemeente zich hiervan bewust en wat 
doet de gemeente eraan om voldoende ‘grote bomen dichtheid’ te waarborgen? 
 
Antwoord 
De gemeente is zich wel degelijk bewust van het belang van grote bomen en de dichtheid van deze bomen in een gebied. Er 
wordt daarom ook zeer terughoudend gekapt. Voor waardevolle bomen en waardevolle gebieden wordt er alleen een 
kapvergunning verleend in uiterste gevallen. De veiligheid moet dan in het geding zijn. 
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Vraag 5 
Wat is het beleid van de gemeente m.b.t.  terugplant op de plek van de gekapte bomen? Wordt eraan gedacht om op deze 
locaties extra grote bomen terug te planten? 
 
Antwoord 
De boom op de Brediusweg valt onder de hoofdstructuur en de Moeraseik in de s’Jacoblaan valt onder Beschermd 
Dorpsgezicht. Gebruikelijk is maat 16-18 cm in omtrek, voor de hoofdstructuur en belangrijke gebieden is deze maat 20-25 
cm in omtrek.  
 
 
Vraag 6 
Is het niet noodzakelijk om de beleidsnota’s van de voormalige gemeentes te harmoniseren en vervolgens te actualiseren? 
 
Antwoord 
In 2018 is de Visie Buitenruimte vastgesteld. Met deze visie is het beleid van de voormalige gemeentes geharmoniseerd. Op 
dit moment wordt de visie buitenruimte op het gebied van groen, “Buitenruimte in Beeld”, uitgewerkt. 
 
Vraag 7 
Hoe staat het met de actualisatie van de lijst van waardevolle bomen? Stonden de bovenstaand genoemde bomen op de lijst 
van waardevolle bomen? 
 
 
Antwoord 
De actualisatie van de Lijst Waardevolle bomen is nagenoeg gereed. De Waardevolle bomenlijst is een onderdeel van de APV. 
De geactualiseerde APV is nog niet vastgesteld en daardoor de Lijst Waardevolle bomen ook nog niet. De genoemde bomen 
bevinden zich in een waardevol gebied en staan daarmee op de Lijst Waardevolle bomen.  

 


